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1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja Arto Metsämäki avasi kokouksen.  

  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin työjärjestykseksi 

  

3§ Pöytäkirjantarkastajan valinta  

Päätettiin, että jatkossa kokouksista kirjoitetaan muistio, jonka puheenjohtaja ja sihteeri 

allekirjoittavat.  Muistio ovat nähtävillä kaupungin nettisivuilla elinkeinotoimen alla.  

 

4§ Satafood Kehittämisyhdistys ry ruokaketjun kehittäjänä 

Satafood Kehittämisyhdistys ry on vahva ruoka- ja elintarvikeketjun toimija, jolla on 

asiantuntemusta myös biomateriaalien ja sivuvirtojen osa-alueilta. Satafoodin asiantuntijat 

kehittävät asiakasyritysten prosesseja ja järjestelmiä pohjautuen alan viimeisimpään tietoon sekä 

pitkään kokemukseen. 

Satafoodin toimitusjohtaja Jari Lehmusvaara esitteli yhdistyksen toimintaa ja Tuuli Pirttikoski kertoi 

lähiruuan edistämisestä.  Esitykset liitteenä.  

Keskustelimme siitä, että miten suurkeittiöihin saataisiin enemmän kotimaista kasviproteiinia, 

miten saisimme uusia lähiruokayrittäjiä ja miten voisimme tehdä huittisten ruokaketjua 

tunnetummaksi. Lähiruokatuotteiden brändäämisessä ja ruokamatkailun kehittämisessä on vielä 

paljon tehtävää.  

 

5§ Huittisten asema ruokaketjussa ja kehittämistoimet 

Huittinen on Suomen 19. suurin elintarviketeollisuuden keskittymä liikevaihdolla mitattuna. 

Huittisten ja Säkylän liikevaihdot yhteenlaskettuna olemme Suomen kuudenneksi suurin 

elintarviketeollisuuden keskittymä.  Ala työllistää alueella jo yli 1000 henkeä ja tarve kasvaa 

nopeasti.  

 

Huittisilla on hyvä tilanne, kun meillä on oma ruokaketjun kehittäjä Satafood. 

Elintarviketeollisuusyritysten, Saskyn ja Forssan ammatti-instituutin kanssa on jo tehty pitkään 



 

hyvää työtä elintarvikealan koulutuksen saamiseksi Huittisiin ja alan työpaikkojen vetovoiman 

eteen.  Te-palveluiden kanssa on pilotoitu ja sovittu uusista elintarvikealan vanhempainilloista. 

Halutaan tehdä niin koululaisille kuin heidän vanhemmilleen elintarviketeollisuuden työpaikat ja 

uramahdollisuudet tutuiksi.  

Nyt uutena kehittämistoimena Huittinen on mukana hankkeessa Seutukaupunkien alueella 

tunnistettujen kiertotalousklusterien rakentaminen ja kiihdyttäminen. Tähän tullaan palkkaamaan 

oma kiertotalouden kehittäjä kahdeksi vuodeksi.  Samkin kanssa on käynnissä Kohti osaavaa 

Satakuntaa ja HSL robo –hankkeet.  

Liite.  

 

6§ Huittisten kaupungin strategia vuodelle 2030 

Huittisten kaupunginvaltuusto aloitti strategiatyön syyskuussa 2021. Startegia on tarkoitus olla 

valmiina 2022 kesäkuussa.  Tämän syksyn aikana tulemme osallistamaan eri sidosryhmiä. 

Päätettiin, että yrittäjät osallistetaan Howspace –kyselyllä ja työpajalla.  

 

7§ Digilupauksen päivittäminen 

Hallitusohjelmassa edellytetään julkisten palvelujen olevan kansalaisten ja yritysten digitaalisesti 

saatavilla vuoteen 2023 mennessä. Valtiovarainministeriö on käynnistynyt digitalisaation 

edistämisen ohjelman (Digiohjelma) kirittääkseen viranomaisia tarjoamaan kattavasti kaikki 

palvelut asiakkailleen digitaalisina. Digiohjelman osana toteutettava YritysDigi-hanke kohdistuu 

viranomaisiin, jotka tarjoavat palveluita elinkeinotoimintaa harjoittaville tahoille.  

 

Hankkeen tavoitteeksi on kirjattu: 

Elinkeinotoimintaa harjoittavien paperi- ja käyntiasiointi on vähentynyt merkittävästi, ja tarjolla on 

useita vain digitaalisia yrityspalveluja. 

Tavoitetila, missä elinkeinotoimintaa harjoittavat asioivat viranomaispalveluissa ensisijaisesti 

digitaalisessa palvelukanavassa edellyttää, että 

1. palvelut ovat tarjolla digitaalisessa kanavassa 

2. tarjottujen palveluiden laatu ja toiminnallisuudet vastaavat asiakkaiden odotuksia 

3. organisaatioiden toimintaa ja palveluita säätelevät lait ja organisaatioiden 

toimintatavat mahdollistavat palvelun tarjoamiset ainoastaan digitaalisessa kanavassa. 

 

YritysDigi-hankkeen toimenpiteitä vuonna 2020 olivat elinkeinotoimintaa harjoittaville tahoille 

viranomaispalveluita tarjoavien palvelulupaukset. Palvelulupaus annetaan niiden palveluiden 

osalta, jotka eivät vielä ole tarjolla digitaalisesti tai täytä toiminnallisilta ominaisuuksiltaan 

tavoitetilaa. Tavoitetila määritellään itsearviointina digiasteikon avulla. Palvelulupaus uusitaan 

vuosittain kahden seuraavan vuoden aikana niiden palveluiden osalta, jotka vuoden 2020 

palvelulupauksessa eivät vielä saavuttaneet tavoitetilaa. Uusittavien palvelulupauskyselyiden 

avulla tullaan seuraamaan digitaalisten palveluiden tarjonnan kehittymistä ja siten 

hallitusohjelman tavoitteen saavuttamista. 

 

Kokouksessa käsiteltiin Huittisten kaupungin palvelulupausta.  Liite.  

 

5§ Muut asiat 

 Ei ollut muita asioita.  

  

6§  Seuraavan kokouksen ajankohta  on 13.10. klo 17-19 

- Kysytään päästäänkö Lihajaloste Korpelalle  



 

 

7§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:25.  

 

Muistion tarkastus 

 

 

 

Arto Metsämäki  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 


